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§ 6 Budget och verksamhetsplan 2022 

Tf vd hänvisade till ärende 6. Ekonomichefen Helena Roos redogjorde därefter för bolagets bud-

get 2023 och det ekonomiska läget i stort. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Förslagen till verksamhetsplan och budget enligt bilagorna 1 och 2 för 2023 godkänns. 

 

2. Limit för belåning för 2023 i enlighet med bilaga 3 godkänns. 

§ 7 Lägesrapport nyproduktion 

Tf vd hänvisade till ärende 7 

 

1. Lägesrapport nyproduktion godkänns. 

 

§ 8 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser  

Tf vd hänvisade till ärende 8 

 

1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

§ 9  Vd informerar 

Tf vd Olle Torefeldt redogjorde för ett antal aktuella frågor. Gällande de pågående hyresförhand-

lingarna har parterna nu vänt sig till HMK efter ett antal förhandlingsmöten under hösten där par-

terna fortfarande står långt ifrån varandra. När ärendet tas vidare i HMK är i dag okänt. 

Kvarteret Linjalen kommer att vara föremål för ett större ombyggnadsprojekt med stambyte under 

nästa år. Bolaget tar sig an hyresgästinformationen med höga ambitioner. 

Solhems Hagväg har fått ett beviljat start PM på SBN i november, och projekteringsarbetet startar 

nu. 

Slutligen informerade Olle Torefeldt om att en ny chef för Boende & Lokaler kommer till bolaget 

i slutet av januari. 

 

§ 10  Övriga frågor 

 

§ 11  Mötets avslutande 

Ordförande Maria-Elsa Salvo avslutade mötet. 

 

Vid protokollet:  

 

 

 

Magnus Ljungkvist  

 

Justerat: 

 

 

Maria-Elsa Salvo Björn Ljung 

Ordförande  Vice ordförande  


